

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 058/25-26
光學射擊教練證書課程

敬啟者：

為培養學生多元發展，本校將舉辦光學射擊教練證書課程，讓學生從光學射擊活動中學習防罪減罪及禁毒的相關知識和價值觀，並於學校活動中協助帶領光學射擊活動，宣揚防罪減罪及禁毒訊息。有關活動詳情臚列如下：

日期及時間：	11月12日（星期三）下午4:00至6:00 11月19日（星期三）下午4:00至6:00 11月21日（星期五）下午2:00至6:00 11月22日（星期六）上午8:30至下午4:00（實習活動）
地點：	本校
費用：	全免（原價為\$800/人，由「少年警訊、滙豐銀行慈善基金」及學校全數資助）
備註：	參加者需出席所有訓練（理論及實習活動）才可獲得證書。 （如因缺席而未能完成課程，需交付相關活動費用）

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次活動，並於十一月十日（星期一）將已簽妥之通告回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與呂君豪老師或譚楚宜社工聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

（賴珮賢）

二零二五年十一月六日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 058/25-26
光學射擊教練證書課程

班號：_____

敬覆者：

本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述通告之內容，並
* 同意 / 不同意敝子弟參加光學射擊教練證書課程。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 058/25-26
Certificate Course of Laser Shooting Instructor

6th November 2025

Dear Parents

In order to promote student's whole-person development, the school is going to organise the Certificate Course of Laser Shooting Instructor, which aims to equip students with knowledge and values related to crime and drug prevention through laser shooting training. Students will also act as an instructor and assist in the laser shooting activities to help promote anti-crime and anti-drug messages to the public. Details of the course are as follow:

Date & Time	:	12 th November (Wednesday): 4pm-6pm 19 th November (Wednesday): 4pm-6pm 21 st November (Friday): 2pm-6pm 22 nd November (Saturday): 8:30am-4pm (Practice Activity)
Venue	:	School
Fee	:	Free of charge (A full subsidy of \$800/student will be provided by "The Junior Police Call and The Hongkong Bank Foundation" and the school.)
Remarks	:	Students are required to attend all the training sessions (theory and practice) to receive the certificates. If students fail to complete the course due to absence, relevant fee should be paid.

Please return the signed reply slip on 10th November 2025 (Monday) to the class teacher. Please free feel to contact Mr. Lui Kwan Ho or Mr. Tam Cho Yi on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.